
 

 
Interpellation angående barnchecklista 
(barnkonsekvensanalys) 

 
 
Enligt artikel 3.1 i barnkonventionen "ska vid alla åtgärder som rör barn i första hand 

beaktas vad som bedöms vara barnets bästa". För att hålla koll på att så verkligen sker, 

är en ”barnchecklista” ett utmärkt verktyg, om en sådan upprättas vid beredning av 

ärenden som på ett allmänt och avgörande sätt, direkt eller indirekt, rör eller berör barn 

och ungdomar. 

 

Gävle kommun beslutade redan för 20 år sedan att använda barnchecklista och 

barnbokslut som ett sätt att säkerställa att barns intressen beaktas. Dock talas det 

väldigt lite om detta idag. 

 

 
Med anledning av detta ställer jag frågorna: 
 

- hur ofta upprättas idag en barnchecklista innan beslut fattas? 
 

- finns det tillfällen då man i efterhand insett att barnchecklista borde ha 
upprättats? 
 

- bifogas barnchecklista i beslutsunderlag? 
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